

Extra-curricular Activities / Awards / Services 課外活動 / 獎項 / 服務

Services 服務	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Sports 體育	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Arts 藝術	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Music 音樂	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
STEAM	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Others 其他	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧

Declaration 聲明

Note: The information contained in this form is only used for the year end admission and will be kept after the release of the results till October of this year. It will be destroyed accordingly. The information provided must be accurate and complete, otherwise applications will be delayed or refused.

注意：此表格提供之資料，只用作學年終收生之用，此等資料將保留至公報結果之後，並於本年10月予以銷毀。閣下須確保提供真實及充份之資料，否則閣下之申請可能被延誤或拒絕。

I confirm that the information provided in this form is accurate and correct.

本人確認填報資料正確無誤。

Date:
日期： _____

Parent/Guardian's Signature:
家長/監護人簽署： _____

C.C.C. Mong Man Wai College
2025-2026 School Year Admission
Notes for Application (S.2–S.5)

- 1 Please read the following carefully before filling in the application form.
- 2 Applicant **MUST** hold a Hong Kong Residency.
- 3 Please submit your application form along with the **photocopies** of the following to our school office, during the office hours, i.e. **2025-06-23 to 2025-07-12**.

(Office Hours: Monday to Friday: 09:00 to 12:00 and 14:00 to 17:00
Saturday: 09:00 to 12:00)

 - 3.1 Copies of the academic reports of the recent 3 years (secondary/primary schools).
 - 3.2 Extra-curricular activities records
- 4 Suitable candidates will be called for the admission test and interview **on or before 2025-07-15**. Candidates should bring along their own stationeries to take the test.
- 5 The **date of admission test and interview** will be held on **2025-07-17 from 09:00 to 14:00** at our school.
- 6 Candidates, who are successfully selected, will receive phone calls, usually not later than **2025/07/21 (Mon.)**, and be told the registration time. Candidates should go to our school and register on time, or the place will be given to another candidate.
- 7 All data and records will only be used for the application of the Year-end Admission for the next school year and be kept till October 2024. They will be deleted accordingly.
- 8 Selecting Applicants:
 - 8.1 The admission test consists of three papers, which are Chinese Language, English Language and Mathematics. The time-allowed for each paper is about 1 hour.
 - 8.2 Group or individual interview will be conducted.
 - 8.3 Selection Criteria
 - 8.3.1 Conduct
 - 8.3.2 Academic Ability
 - 8.3.3 Communicative Ability
 - 8.3.4 Civic Education Knowledge and Analytical Ability
 - 8.3.5 English Competence
- 9* **Please be reminded that, in our school, most of the subjects are taught in English. Subjects using Chinese are taught in Cantonese, except Putonghua lessons. Students need to use the corresponding language in the assessments in the school.**

中華基督教會蒙民偉書院
2025-2026中學學位申請
申請須知 (中二至中五)

- 1 在填寫申請表前，請仔細閱讀以下內容。
- 2 申請人必須持有香港居留權。
- 3 請於**2025-06-23至2025-07-12**的辦公時間內，將申請表連同以下文件的**影印本**交回本校辦事處，
(辦公時間： 星期一至五： 09:00 至 12:00 及 14:00 至 17:00
星期六： 09:00 至 12:00)
 - 3.1 最近三年的學業成績表；
 - 3.2 課外活動記錄/證書 (如有)。
- 4 本校會於**2025-07-15或以前**聯絡合適的學生參加入學考試及面試。學生請自備文具參加考試。
- 5 **入學考試及面試日期為2025-07-17 09:00至14:00**，地點為本校
- 6 本校將於**2025/07/21 (星期一)或以前**，以電話聯絡成功申請入讀本校的學生，並通知其到本校註冊的日期和時間。學生應準時前往本校註冊，否則該名額將讓予其他學生。
- 7 所有資料和記錄將只用於下學年的入學申請，並保存至2025年10月，然後便會銷毀有關資料。
- 8 甄選申請人：
 - 8.1 將進行小組或個人面試。
 - 8.2 甄選準則
 - 8.2.1 操行
 - 8.2.2 學術能力
 - 8.2.3 溝通能力
 - 8.2.4 公民教育知識與分析能力
 - 8.2.5 英語能力
- 9 請注意，本校大部分科目均以英語授課。除普通話課外，使用中文的科目均以廣東話教授。學生需要在學校的評估中使用相應的語言。